
Bent u bekend met de schadelijke stoffen die hier in de grond zitten en hebben gezeten. Terwijl er al 
die jaren een kinderopvang heeft gezeten????? Is het erger dan TATA-steel of kijkt de overheid hier 
ook de andere kant wanneer er over een x aantal jaar allerlei gezondsklachten bij eigenaren en 
bewoners worden gesteld? Bent u als gemeenteraadslid dan óók nog steeds aansprakelijk en 
verantwoordelijk? 
 
https://www.planviewer.nl/imro/files/NL.IMRO.0080.03025BP00-
VG01/t_NL.IMRO.0080.03025BP00-VG01.pdf 
 
Verzoek om BUS-melding en verzoek om deelsaneringsplan en de goedgekeurde aanpak van de 
gemeente Leeuwarden inclusief alle gestelde kritische vragen van de gemeenteraadsleden. 
 
Alvast dank voor het meewerken aan dit WOO-verzoek. 
 
Hoogachtend, 
 

 
 
Verzonden vanuit Outlook voor iOS 

 
Van:  
Verzonden: vrijdag, maart 1, 2024 12:23 PM 
Aan:  

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

leeuwarden.nl>; 



 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
Onderwerp: RE: Melding openbare orde en veiligheid illegale verhuur de Tania  
  
Onderwerp: brief gemeente Leeuwarden d.d. 27 februari 2024 
Datum: 01-03-2024 
 
Geachte manager Veiligheidsdomein, geacht college van B&W en geachte gemeenteraad van de 
gemeente Leeuwarden, 
 
Uit de brief van de manager Veiligheidsdomein in opdracht van en namens het college van B&W d.d. 
27 februari 2024 blijkt dat de gemeente Leeuwarden mijn betrokkenheid bij mijn buurt eigenlijk 
helemaal niet zo kan waarderen, anders was u en met name de eindverantwoordelijke en 
aansprakelijke burgemeester wel inhoudelijk op de door mij gestelde vragen in mijn e-mail d.d. 6 
februari 2024 en de daarin gemelde problematiek en overtredingen ingegaan wat u in uw brief d.d. 27 
februari 2024 schrijft te gaan doen maar uiteindelijk helemaal niet doet; was de burgemeester het 
persoonlijke gesprek aangegaan waar de burgemeester ondanks diens bevoegdheden; 
verantwoordelijkheden, aansprakelijkheid en de gemelde problemen zogenaamd “op dit moment 
geen noodzaak toe ziet” en hadden “kritische” gemeenteraadsleden, indien zij de e-mails 
daadwerkelijk onder ogen krijgen, deze lezen en zij hun taak als “volksvertegenwoordiger” 
daadwerkelijk serieus zouden nemen, wel de nodige kritische vragen gesteld en eveneens antwoord 
gegeven op de gestelde vragen in plaats van ingekomen stukken op advies van de griffie – die eveneens 
handelt in opdracht van het college van B&W – “voor kennisgeving aan te nemen” en via de manager 
Veiligheidsdomein namens het college van B&W naar mij een brief te laten sturen waarin de gemeente 
Leeuwarden met heel veel woorden en eigenlijk niks zeggen uiteindelijk de deur op alle mogelijke 
manieren dicht probeert te timmeren – overigens net zoals de AFM en het ministerie van Economische 
Zaken en Klimaat dat doen – (met teksten als “Verdere e-mailberichten die u rechtstreeks richt aan 
medewerkers van de gemeente zullen daarom vanaf nu niet meer worden beantwoord”; “U kunt 
gebruiken van het contactformulier; bellen via het telefoonnummer of schrijven via een postbus”)  en 
vervolgens als een “struisvogel” haar kop bewust in het zand te willen steken of mogelijk in opdracht 
van een kennelijk zeer machtige en in meerdere opzichten zeer bedenkelijke lokale onderneming in 
het zand te moeten duwen, omdat er anders bepaalde “contacten” en er mogelijk bepaalde zaken aan 
het licht kunnen komen die in allerlei opzichten niet gunstig kunnen zijn voor inwoners van de 
gemeente Leeuwarden maar wel in het voordeel van het “bedrijfsleven”.  

Dit blijkt alleen al uit het feit dat u welgeteld twee e-mails (d.d. 6 februari 2024 en een reminder d.d. 
26 februari 2024 aan de gemeenteraadsleden) van een inwoner van de gemeente Leeuwarden weg 
probeert te zetten als zijnde “onevenredige inzet van de medewerkers van de gemeente Leeuwarden”. 
Tot op heden heb ik namelijk als betrokken burger nog geen enkele inzet van de gemeente Leeuwarden 



kunnen constateren, behalve wegkijken; afschuiven naar een algemeen 1400-nummer door een senior 
beleidsmedewerker en een brief van de gemeente Leeuwarden met daarin de boodschap via de 
manager Veiligheidsdomein in opdracht van het college van B&W dat de gemeente Leeuwarden geen 
berichten meer van mij wenst te ontvangen en mijn e-mailberichten niet meer zal beantwoorden.  
  
Uit de inhoud van uw brief blijkt eveneens dat de manager Veiligheidsdomein – die handelt in opdracht 
van en schrijft namens het college van B&W – zich onvoldoende in de kwestie heeft verdiept of heeft 
mogen verdiepen. Daar komt bij dat ik de manager Veiligheidsdomein en dus de gemeente 
Leeuwarden dien te corrigeren aangezien deze schrijft, ik citeer en onderstreep de fout, dat: “Uw mail 
van 6 februari 2024 betreft onder andere een verzoek tot handhaving inzake de volgens u illegale 
verhuur in het appartementencomplex De Tania” (einde citaat). De correctie is dat niet ik, maar de 
Kamer van Koophandel (een ZBO) met als opdrachtgever het ministerie van Economische Zaken en 
Klimaat en daarbij verwijzende naar de in het Uittreksel Handelsregister van de Kamer van 
Koophandel® vermelde en geregistreerde SBI-code 64302 zoals beschreven en daarbij 
gebruikmakende van de typeermodule1 van het Centraal Bureau voor de Statistiek (eveneens een 
bewust op afstand gezette registrerende ZBO).  
  
De Kamer van Koophandel (ZBO) met als opdrachtgever het ministerie van Economische Zaken en 
Klimaat geeft aan dat er op basis van deze SBI-code sprake is, nogmaals niet mijn woorden maar die 
van de Kamer van Koophandel met als opdrachtgever het ministerie van EZK, van een economisch 
delict aangezien de Handelsregisterwet wordt overtreden en daarvan is de gemeente Leeuwarden en 
dus de bevoegde, verantwoordelijke en aansprakelijke burgemeester en de gehele gemeenteraad van 
op de hoogte maar deze weigert om hier – in tegenstelling tot wanneer het bijvoorbeeld om een 
zogenaamd drugspand of iets anders illegaals/overlast gevend gaat – handhavend tegen op te treden 
en derhalve laat zij als gemeente ondanks diens bevoegdheden en verantwoordelijkheden dergelijke 
economische delicten volgens de Kamer van Koophandel plaatsvinden in haar gemeente met alle 
mogelijke gevolgen – bijvoorbeeld brandgevaar voor omwonenden of bijvoorbeeld het mogelijk in 
strijd zijn met het bestemmingsplan – van dien.  
  
Tot slot, aangezien uit alles blijkt dat u als gemeente Leeuwarden geenszins van plan bent of in de 
toekomst zal zijn om daadwerkelijk handhavend en op correcte wijze op te treden tegen de gemelde 
problemen, verwacht ik desondanks nog steeds op zeer korte termijn inhoudelijk en schriftelijke 
reactie op de in mijn e-mail d.d. 6 februari 2024 gestelde vragen. Indien u als gemeente Leeuwarden 
geen inhoudelijk antwoord geeft, is óók dat veelzeggend over de handelswijze van de gemeente 
Leeuwarden en de kennelijke macht en kennelijke invloed van een bepaalde lokale onderneming.  
  
Daar de gemeente Leeuwarden vast geen bezwaar tegen “openheid” en “transparantie” kan en zal 
hebben, stuur ik deze e-mail niet alleen naar de gemeente Leeuwarden maar tevens naar andere 
personen en instanties (inclusief de zogenaamd “onafhankelijke” en “onpartijdige” rechterlijke macht). 
  
Hopende u allen hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
  
Hoogachtend, 
 

 
 

 

 
[1] BRON: 
https://sbi.cbs.nl/CBS.TypeerModule.TypeerServiceWebAPI/content/angular/app/#/text (SBI-



code 64302 “Beleggingsinstellingen in vaste activa)  
Toelichting: 
Beleggingsinstellingen in vaste activa Deze klasse omvat: - aantrekken van middelen bij een 
breed publiek door uitgifte van aandelen en andere deelhebbersbewijzen onder meer via de 
effectenbeurs, waarbij aan deelname slechts formele, in principe door iedereen te vervullen, 
voorwaarden zijn verbonden. Het beleggen van deze middelen in overwegend vaste activa. 
Deze klasse omvat niet: - beleggingsinstellingen in financiële activa ( 64301 ); - beleggen van 
eigen middelen en van middelen van een door toetredingseisen beperkt publiek ( 64303 ); - 
exploitatie van onroerend goed ( 6820 x). 

 

  

 



  

 



  
  
  
 




